
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 8. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 8

Vil ministeren redegøre for, om der i regi af Signalprogrammet er bestilt en ny model stål-

kabelbakker - der er hævet ca. 25 cm over niveau - til installation på strækningerne, hvil-

ket medfører, at de ikke opfylder kravene til sikkerhedsgodkendelse i forbindelse med

evakueringer af tog på strækningerne, herunder oplyse hvor meget det har kostet/vil

koste at ændre dette til kabelbakker, som kan sikkerhedsgodkendes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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